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内容概要

本书是专为母语为中文的IELTS考生设计的口语学习用书，其主要目的如下：　　第一，帮助考生在
有限的时间内取得所需要的IELTS成绩；另外还希望能帮助拿到有条件入学许可的学生，转为取得无
条件入学许可。
　　第二，帮助考生在最担心的口语测试部分建立信心。
本书提供IELTS测试相关信息以及准备口试的方法、技巧与策略，帮助考生说出一口自然流利的英语
，并学会组织意见，清楚地表达自己的想法。
　　最后，让你的英文能力足够应付生活上以及学术领域上的需求。
　　现在就开始准备吧，不要把所有的事情都拖延到明天。
你已选择了更好的方向，为人生的新里程碑展开挑战，所以现在是你下定决心、大步迈进的时候了。
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作者简介

Patrick Hafenstein 
　　剑桥台北语言中心IELTS资深教师；剑桥考试口试（KET/PET）主考官；Griffith University学士
，Trinity College London英语教学证书获得者；有10余年考试课程教学经验，包括IELTS、TOEIC
、TOEFL等。
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章节摘录

　　Well the causes of urbanisation are basically the industrial revolution whichstarted I suppose in English cities.
But when Londons East End started toindustrialise, then obviously they need hundreds of thousands of workers
torun the factories and the massive infrastructure of the port city which isLondon which for certainly a century or
so was one of the busiest ports in theentire world. So the amount of people who had to come from the
Britishcountryside or from other countries altogether, often places which had beenpreviously colonised by Britain.
These people were all drawn towards thecentre of industry and therefore we get two things happening. One is
amassive overcrowding therefore a likeliness for easily transmitted diseasesor just a lack of cleanliness that you
might find in a food market with toomany rats, but the other side of the problem is, is so many communities
whoare entirely different in their cultural outlook living next door to each otherand sometimes this works very well
but other times we can see eruptions ofsporadic violence or malcontent amongst different social groups.And could
you speculate on how cities will develop in the future？
I think cities will probably develop upwards in the same way as we have seenin American cities that buildings will
become taller with better security guardsand more windows so that people can live in the city with the convenience
ofthe local 7-11 without having to encounter the chock-a-block street side lifethat you will find in any modern
metropolis.And lets talk about some global issues. Could you describe how noticeablethe gap between the rich and
the poor is in your country？
Yes, its certainly very noticeable and I would quote a prominent conservativepolitician who said "The homeless！
 Oh theyre the people we step overwhen we come out of the opera".
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编辑推荐

　　《新东方·IELTS 9分口语》详述4大口语评分标准、QPA应考策略及实用笔记速记法，真实场景
口语训练，实现口语实力的巨大飞跃！
　　4大口试评分标准：FC（流畅性及连贯性）、LR（词汇量）、GRA（语法）、P（发音），分步掌
握得分关键！
　　QPS口试应考策略：练习准确辨识问题、确定答题方向并发展观点，全面提升应考实力！
　　实用笔记速记法：独创Part2实用笔记速记法，帮助考生在1分钟的准备时间里快速掌握重点，训
练考场实战能力！
　　口语测试现场模拟：收录多个口语测试实例，搭配4大评分标准分析，助考生自我纠正口语缺点
！
　　口试题库分类整理：全面囊括12大常考主题，依照口语测试标准题型编排，方便考生全面练习！
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